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Sayın Başkan, 
Değerli Meclis Üyeleri 
Sizleri Yönetim Kurulumuz ve kendi adıma saygıyla selamlıyorum. 
Ekim ayı meclis toplantımıza hoş geldiniz. 

 
100 yılı aşan tarihi ile sektörümüze, kentimize ve ülkemize sağladığı katkılarla önemli bir 
konuma sahip olan borsamızın üyesi olmaktan her zaman gurur duyduk.  Ülkemizin nadir 
kurumları arasında bulunan borsamıza hizmet etmeyi bizlere görev veren üyelerimize 
teşekkürlerimle sözlerime başlamak istiyorum. Asırlık kurumumuzun itibarına ve geleneklerine 
uygun olarak çalışmalarımızı aynı sorumlulukla sürdüreceğiz. Üyelerimizin güvenini boşa 
çıkarmamak için aynı ruh ve aynı heyecanla var gücümüzle çalışmaya devam edeceğimizin 
bilinmesini istiyorum. 
 
Değerli Meclis Üyeleri, 
Yeni dönemimizin ilk meclis toplantısını gerçekleştiriyoruz. Demokratik bir ortamda 
gerçekleşen seçimlerimizi geleneklerimize ve etik kurallara uygun bir şekilde tamamladık. Oy 
kullanan üyelerimize, Muratpaşa İlçe Seçim Kurulu’na, sandık görevlilerine ve çalışma 
arkadaşlarımıza teşekkür ediyorum. Göreve geldiğimiz ilk günden itibaren kurumumuza ve 
kamuoyuna duyduğumuz sorumluluk gereği hiç kimsenin gölgesine girmedik, kimseye de 
gölge etmedik. Üyelerimizin sorunları ve hakları uğruna, sektörümüzün ve kentimizin 
geleceğini gözeterek çalışmalarımızı var gücümüzle sürdürdük. Bu çalışmalar kapsamında 
hiçbir kişisel çıkar ya da gelecek peşinde olmadık. Hepimiz; kurumsal sorumlulukla birlikte 
hareket etmenin ve ortak akıl üretmenin etkili sonuçlarını elde etmeye odaklandık.       
 
Değerli Arkadaşlar, 
Üyelerimizin tercihiyle göreve layık görülen; sizleri, yönetim kurulu üyelerimizi, meslek 
komitesi üyelerimizi, disiplin kurulu üyelerimizi, birlik delegelerimizi, kurul ve 
komisyonlarımızda görev alan arkadaşlarımızı içtenlikle kutluyorum. Aynı sorumlulukla ve 
şevkle çalışmalarımızı hep birlikte yürüteceğimize inanıyorum. Aramızdan ayrılan 
arkadaşlarımıza bugüne kadar yapmış oldukları hizmetler için teşekkür ediyorum. Bu fırsatla, 
geride bıraktığımız yüzyılı aşkın süre içerisinde, Borsamız organlarında görev yapmış tüm 
üyelerimize de ayrıca teşekkür ediyorum. Aramızdan ayrılanlara Allah’tan rahmet, sağ olanlara 
sağlık ve afiyet diliyorum. Geçici olarak meclisimize başkanlık eden Sayın Veli KARASU’ya 
teşekkür ediyorum. Önümüzdeki dört yıl boyunca meclisimize yeninden başkanlık edecek 
Erdoğan EKİNCİ’ye ve onun nezdinde divana seçilen arkadaşlarımıza çalışmalarında başarılar 
diliyorum.  Allah utandırmasın. 
 
Değerli Meclis Üyeleri, 
Meclis üyelerimiz ve meslek komitesi üyelerimizde değişiklikler yaşandı. Meslek 
komitelerimizin %31’i meclisimizin ise %21’i yenilendi. İlk kez seçilen arkadaşlarımızın 
dinamizmi ve tekrar seçilen arkadaşlarımızın tecrübesiyle daha verimli bir dönem 
geçireceğimize inanıyorum. 2022-2026 dönemi için yönetim kurulu olarak sizlerden 
beklentimiz, Borsamızın mutfağı olarak tanımladığımız meslek komiteleri toplantılarında 
sektörlerinizin sorun, talep ve önerilerini daha fazla dile getirmeniz, proje fikirleri sunmanız ve 



 
 
meclisimiz adına sonuçlarının takipçisi olmanızdır. Dolayısıyla her ay düzenli olarak yapılacak 
olan meslek komitesi toplantılarımızı önemsemenizi rica ediyorum. 
 
Değerli Arkadaşlar, 
Borsamız kuruluşundan günümüze yalnızca üyelerinin sorunlarıyla dertlenen bir kurum 
olmamıştır. Sektörümüz, kentimiz ve ülkemiz gündeminde yer alan konularla ilgili de bilgi 
birikimine ve tecrübesine başvurulan bir kurum olmuştur.  
 
 
 
Aynı zamanda üzerine vazife gördüğü konularda görüşlerini dile getiren aktif ve yapıcı bir 
kurum olarak da faaliyetlerini sürdürmüştür.  Bu kapsamda meclis toplantılarımızda görüş ve 
önerilerinizi dile getirmekten ve katılımcı olmaktan çekinmeyiniz. Sizler konuştukça bizler 
mutlu olacağız. Yönetim kurulu olarak sizlerin sesinin daha gür çıkması için çalışacağız. Bu 
duygu ve düşüncelerle hepinizi tekrar kutluyor, sevgiyle ve saygıyla selamlıyorum. 
 
Saygılarımla, 
 
Ali ÇANDIR 
Yönetim Kurulu Başkanı 
 


